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Abstract (en)
[origin: WO2013055260A1] The invention relates to the field of resistance heating in industrial resistance furnaces and, more specifically, to
monolithic cermet thermal heating blocks. The monolithic thermal heating block having a heating element disposed therein, the axes of symmetry of
which coincide with the axes of symmetry of the monolithic thermal heating block, is manufactured from a non-electrically conductive but thermally
conductive refractory phosphate cement, and the heating element is comprised of a zigzag-shaped filament heater and strip terminals, wherein
the area and circumference of the filament and the area and circumference of a terminal are in a ratio of not less than 1:4 and the sites where the
filament heater is connected to the terminals are in the form of conical recesses in the monolithic thermal heating block. The technical result of the
invention is the production of a monolithic non-electrically conductive heating block that combines high efficiency, reliability and manufacturability.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Widerstandserhitzung in industriellen Widerstandsöfen, und zwar auf monolithische metallkeramische
thermische Heizeinheiten (Platten 1). Die monolithische thermische Heizeinheit (Platte 1) enthält ein darin eingebautes Heizelement (2), dessen
Symmetrieachsen mit Symmetrie-achsen der monolithischen thermischen Heizeinheit (Platte 1) zusammenfallen, und ist aus dem elektrisch
nichtleitenden wärmeleitfähigen feuerfesten Phosphatbeton gefertigt. Das Heizelement (2) ist aus einem Zickzack-Draht-Heizkörper (3) und
bandförmigen Stromableitungen (4) ausgebildet. Dabei stehen die Fläche und der Umfang des Drahtquerschnitts und die Fläche und der Umfang
des Stromableitungsquerschnitts im Verhältnis von wenigstens 1 : 4 zueinander. Die Verbindungsstellen des Draht-Heizkörpers (3) mit den
Stromableitungen (4) sind in Form von kegelförmigen Aussparungen (5) in der monolithischen thermischen Heizeinheit (Platte 1) ausgebildet. Der
technische Effekt der Erfindung ist die Herstellung einer monolithischen elektrisch nichtleitenden Heizeinheit, welche hohe Effizienz, Zuverlässigkeit
und einfache Fertigung in sich vereinigt.
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